沉香木識別,評級和欣賞研討會報名表

Agarwood identification, grading and appreciation Seminar Registration Form

講解語言 Language

研討會將會以粵語及/或英語(如有需要)進行。

The seminars are conducted in Cantonese and/or English as needed.

研討會地點 Location

香港中環花園道聖約翰大廈皇家博物館[#] Imperial Museum[#], St. John's Building, Garden Road, Central, Hong Kong

研討會時間及費用 Time & Fee

2015 年 3 月 7 日 7 March, 2015 (10:00am-12:00noon) 會員 Member HK\$8,000 / 非會員 Non-member HK\$16,000

姓名 Name	
聯絡電話 Contact No.	
電郵地址 Email / 傳真 Fax	
是否沉香學會會員?	□是 Yes (會員編號 Membership No.:)
Are you Institute of Agarwood member?	□否 No
繳費資料	支票金額 Cheque Amount:
Payment Details	支票號碼 Cheque No.: 銀行 Bank:

備註:

- 1. 活動詳情請參閱沉香學會網站:www.agarwood.hk
- 2. 請將報名表連同相關費用(以劃線支票抬頭「沉香學會有限公司」) 寄回香港柴灣寧富街一號七字樓「沉香學會有限公司」收。
- 3. 已報名繳費者如未能出席當日活動,恕不退款。

Notes:

- 1. For further details of the event, please visit the website of the Institute of Agarwood www.agarwood.hk
- 2. Please return this form with the cheque for the applicable fee (payable to "Institute of Agarwood Limited") to Institute of Agarwood Limited at 7/F, No.1 Ning Foo Street, Chai Wan, Hong Kong.
- 3. No refund for any absent participants.

[#] 皇家博物館是「祥和計劃」之支持者,沉香學會為該計劃之推動機構之一。
The Imperial Museum is a supporter of the Peace and Harmony Project which is promoted by a few organizations including Institute of Agarwood.